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Datum: 2024-02-12 

FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

Fråga ställd till samhällsbyggnadsutskottets ordförande 
Emil Högberg (S) om en ny pendeltågsuppgång i Huddinge 
C 

Pendeltågstationen i Huddinge C har en hög belastning under 
rusningstrafiken, situationen kommer att bli än mer ansträngd under de 
kommande åren. Centrala Huddinge är ett växande område, både på kort- 
och lång sikt. Enligt utvecklingplanen från 2021 förväntas det byggas 3 500 
nya bostäder till 2030, med andra ord förväntas antalet invånare öka kraftigt. 
Detsamma gäller antalet arbetstillfällen, både genom tillkommande 
arbetstillfällen inom skola, förskola, vård och handel, samt genom det nya 
kommunhuset. 

Ur utvecklingsplanen framgår att kommunen tillsammans med regionen och 
Trafikverket behöver öka kapaciteten till pendeltågsplattformarna. 
Markanvändningskartan för 2050 innehåller en ny pendeltågsuppgång, de 
flesta förväntar sig nog att den är på plats tidigare. 

Utvecklingsplanen innehåller ett medskick till fortsatt planering: att 
utveckla Huddinge station med ny pendeltågsuppgång med en mer effektiv 
bussterminal, cykelparkering samt effektivare anslutningar/körvägar till 
bytespunkten. Med tanke på att utvecklingsplanen har ett par år på nacken 
borde detta arbete ha kommit relativt långt. 

 

Fråga 
När kan Huddinges invånare förvänta sig att en ny pendeltågsuppgång på 
Huddinge station kan vara i drift? 

 

 

 

Felix Byström 

Sverigedemokraterna 
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